# SADDLEBACK NOTES

### **RECIPE FOR A MIRACLE**

Will Guzman 7-8 August 2021

#### Matthew 14:13-20 (NIV)

"When Jesus heard what had happened, he withdrew by boat privately to a solitary place. Hearing of this, the crowds followed him on foot from the towns. When Jesus landed and saw a large crowd, he had compassion on them and healed their sick." - Matthew 14:13–14

"As evening approached, the disciples came to him and said, 'This is a remote place, and it's already getting late. Send the crowds away, so they can go to the villages and buy themselves some food."" - Matthew 14:15

"Jesus replied, 'They do not need to go away. You give them something to eat."" - Matthew 14:16

"We have here only five loaves of bread and two fish,' they answered." - Matthew 14:17

""Bring them here to me,' he said. And he directed the people to sit down on the grass. Taking the five loaves and the two fish and looking up to heaven, he gave thanks and broke the loaves. Then he gave them to the disciples, and the disciples gave them to the people. They all ate and were satisfied, ...." - Matthew 14:18–20

"Now to him who is able to do immeasurably more than all we ask for imagine, according to his power that is at work within us." - Ephesians 3:20 (NIV)

THERE IS MORE \_\_\_\_\_ IN YOU,

THAN THERE ARE LIMITATIONS.

OUR LACK OF RESOURCES IN THE HANDS OF JESUS TRANSFORMS INTO AN \_\_\_\_\_\_.

# SADDLEBACK NOTES

#### 1. HE GAVE \_\_\_\_\_

"... Taking the five loaves and the two fish and looking up to heaven, he gave thanks..." - Matthew 14:19 (NIV)

ONE OF THE GREATEST REALIZATIONS YOU CAN HAVE ABOUT YOUR LIFE, IS THE REALIZATION THAT YOU ARE \_\_\_\_\_\_.

"For those who find me find life and receive favor from the Lord."

- Proverbs 8:35 (NIV)

#### 2. HE \_\_\_\_\_ THE BREAD

"... and broke the loaves."

- Matthew 14:19 (NIV)

WHEN WE AVOID TIMES OF BROKENNESS, WE WILL AVOID THE PAIN, BUT WE WILL ALSO MISS THE GROWTH.

#### 3. HE \_\_\_\_\_\_ THE BREAD.

"They all ate and were satisfied, and the disciples picked up twelve basketfuls of broken pieces that were left over. The number of those who ate was about five thousand men, besides women and children." - Matthew 14:20–21 (NIV)

"The one who calls you is faithful, and he will do it." - 1 Thessalonians 5:24 (NIV)

1.Potential 2. abundance 3. thanks 4. blessed 5. broke 6. gave

### SADDLEBACK NOTES

神**蹟的秘方** 威爾・古茲曼 7-8 August 2021

#### 馬太福音 14:13-20

"耶穌聽了這事,就上船離開那裏,獨自到一個荒僻的地方去。眾人聽到了,就從各城 鎮徒步來跟隨他。耶穌下了船,看見一大群人,就對他們動了憐憫之心,使其中的病人 痊癒。" - 馬太福音 14:13-14 (中文標準譯本)

"黄昏的時候,門徒們來到耶穌面前,説:「這是個荒僻的地方,而且天已經晚了。請 遣散人群,好讓他們到村莊去為自己買些食物。」"——-馬太福音 14:15 (中文標準譯本)

"但耶穌説: 「他們不需要離開,你們給他們吃的吧。」"

- 馬太福音 14:16 (中文標準譯本)

"門徒説:「我們這裏只有五個餅、兩條魚。」"

- 馬太福音 14:17 (和合本)

"耶穌說:「拿到我這裏來。」於是耶穌吩咐眾人坐在草地上,就拿起這五個餅和兩條 魚,抬頭望天,祝謝了,然後擘開餅,遞給門徒們,他們又分給眾人。大家都吃了,並 且吃飽了,..."

"神能夠按着運行在我們裏面的大能,成就一切遠遠超過我們所求所想的。" - 以弗所書 3:20 (新漢語譯本)

你擁有的\_\_\_\_\_比限制多。

在耶穌手中,我們的缺乏會變為\_\_\_\_\_。

## SADDLEBACK NOTES

1. 祂\_\_\_\_\_

"...拿起這五個餅和兩條魚,抬頭望天,祝謝了..."
- 馬太福音 14:19 (中文標準譯本/新譯本)

你對自己人生的一個最大體會,是體會到自己是\_\_\_\_\_\_。

"因為找到我的,就找到生命,他也必得着耶和華的恩惠。" - 箴言 8:35 (新譯本)

2. 祂\_\_\_\_\_餅

"....然後擘開餅。" - 馬太福音 14:19 (新譯本)

當我們逃避破碎時,我們避開了痛苦,但也錯過了成長的機會。

3. 祂把餅\_\_\_\_\_人

"大家都吃了,並且吃飽了。他們把剩下的碎塊收拾起來,裝滿了十二個籃子。吃的人,不算婦女和孩子,約有五千。" - 馬太福音 14:20-21 (中文標準譯本)

"召唤你們的那一位是信實的,他將成就這事。"

- 帖撒羅尼迦前書 5:24 (中文標準譯本)

1. 潛力 2. 豐足 3. 祝謝 4. 有福的 5. 擘開 6. 遞給